
Jaarverslag  2014-2015 

 

De samenstelling van de medezeggenschapsraad is dit jaar veranderd: 

Ronald Filmer en Monique Stoffers zijn twee nieuwe leden voor de oudergeleding. Miranda Heijne en 

Ingrid van Klooster hebben beiden de medezeggenschapsraad verlaten.  

De vertegenwoordiging namens het team is ongewijzigd gebleven; Marjo van der Knoop, Hanneke 

Smit en Lenny Schuijt. 

Hanneke Smit heeft het afgelopen jaar de notulen verzorgd.  

Wij hebben gemiddeld om de 6 weken vergaderd. De jaarlijks terugkerende onderwerpen en  de 

onderwerpen die zijn ingebracht door ouders, team of de directie van De Paperclip zijn besproken. 

De jaarlijks terugkerende onderwerpen die zijn besproken zijn: 

-Het Schoolontwikkelplan 2014-2015 is besproken en goedgekeurd. 

-Het vakantierooster is goedgekeurd. 

-schoolgids  

-Formatieplan 

-Financiën 

Ook zijn er andere onderwerpen behandeld: 

-De veiligheid op het schoolplein heeft onze aandacht. Er heeft een gesprek plaatsgevonden met 

Barbara en Bianca met de heer Falke van gemeente Heerhugowaard. De doelstelling was een hek op 

het schoolplein om de toegang naar de sloot te beperken. Op dit moment zijn we nog in 

onderhandeling om een volledig hek te (laten) realiseren, en niet een gedeelte zoals de heer Falke 

heeft voorgesteld.  

-Het pestbeleid en het hanteren van de normen en waarden op De Paperclip is meerdere malen 

besproken.  Wat kunnen we doen om  pesten te voorkomen. Het is belangrijk om als ouders, school, 

ouderraad en medezeggenschapsraad hierover in gesprek te blijven.  

-Het invoeren van de “gele kaart” is besproken en goedgekeurd.  De Paperclip heeft een duidelijk 

beleid ten aanzien van omgangsnormen en veiligheid. Van leerlingen wordt verwacht dat zij 

respectvol met medeleerlingen en teamleden omgaan. Een gele kaart kan worden uitgedeeld aan 

een leerling die onacceptabel gedrag vertoond.  

-De klimaatbeheersing is besproken. Het systeem werkt nog niet naar behoren. Dit onderwerp blijft 

op de agenda staan, totdat alles naar behoren functioneert. 

-Hanneke Smit is aftredend, maar stelt zich herkiesbaar. 

 



 

-In verband met de komst van een asielzoekerscentrum in Heerhugowaard is een nieuwe basisschool 

opgestart. (De Regenboog) De onderbouw van deze  basisschool zal  in De Horst worden gevestigd. 

Dit betreffen de kinderen in de leeftijd van 4 tot 8 jaar. De bovenbouw (9 t/m 12 jaar) zal gevestigd 

worden in De Kleine en Grote Beer aan de Taxuslaan.  Er zijn inmiddels ook sollicitatiegesprekken 

geweest, om nieuwe leerkrachten voor deze nieuwe school aan te trekken. Hier  is Monique, namens 

de medezeggenschapsraad, bij aanwezig geweest.  

Op 21 april zijn Lenny, Hanneke en Barbara  naar een bijeenkomst geweest namens de GMR. Het 

thema van deze avond waren de invoering van de nieuwe cao en de taak/invloed van de 

medezeggenschapsraad: de ouders hebben adviesrecht, het team heeft instemmingsrecht. Het 

voorstel is voorgelegd aan het team. Het team heeft gekozen voor het basismodel.  

-Op 28 mei zijn Ronald, Lenny en Monique naar een contactavond geweest, waar meerdere leden 

van medezeggenschapsraden naar toe zijn gegaan. Op deze avond hebben de leden ideeën en 

ervaringen uitgewisseld.  

-Er is een Clipgroep opgestart. Het beleid voor de clipgroep is door de MR goedgekeurd. Tevens heeft 

Hanneke, namens de medezeggenschapsraad, in de sollicitatiecommissie gezeten.  De Clipgroep is 

een extra groep voor kinderen die wat extra ondersteuning nodig  hebben. In de clipgroep kunnen 

kinderen, in kleine groepjes, onder  begeleiding van Ciska werken aan bijvoorbeeld sociale 

vaardigheden, werkhouding en gedrag. 

 

Namens de medezeggenschapsraad willen wij Barbara Koster bedanken voor de fijne samenwerking. 

 

 


